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§ 06.71 
Mötet öppnas       
Ordförande Kristina hälsade alla välkomna till styrelsemötet. 
 
§ 06.72 
Dagordning 
Dagordningen godkändes. 

   
§ 06.73 
Val av sekreterare och justerare      
Till sekreterare valdes Johanna Yrvelid. Till att jämte ordförande justera dagens protokoll utses  
Nihad Selimovic 

 
Beslutsfrågor 
 
§ 06.74 
Val av skyddsombud 
Styrelsen beslutade att välja skyddsombud enligt bilaga 1. 
   
§ 06.75 
Information från centrala arbetsgrupper 
Kristina informerade från arbetsmiljö och hälsa, där AFS kring arbetsanpassning och KIA 
diskuterats. Vad som gäller för skyddsombud i systemet IA behöver tydliggöras, då processen 
inte fungerar. 
Kristina uppger att central avstämning för löner är genomförd.   
Merika ombads inför mötet lämna information om gruppen arbeta längre; där de enligt Merika 
har kommit fram till att de ska fortsätta att arbeta med att få in åldersperspektivet i 
skyddsronder och SAM-hjulet. Idén är att det kommer bli någon form av 
checklista/stödmaterial/idébank. 
Styrelsen beslutade att godkänna rapporterna. 
 
 
§ 06.76 
Rapport från avdelningen  
Pride 
Popcornmaskin, kläder, mikrofon med ljuduppkoppling samt TV är ordnat. Bemannings-
schemat för dagarna behöver kompletteras ytterligare, så att det finns god representation från 
styrelsen över båda dagarna.  
TCO-råd 
Jens har varit på ett upptarsmöte, med bland annat vårdförbundet, Unionen och 
journalistförbundet. Syfte och avsiktsförklaring diskuterades, samt intresse från fler förbund. 
Jens och representant från vårdförbundet kommer initialt att hålla i uppstart av TCO-råd, där 



även TCO-råd i Göteborg har konsulterats.  
§ 06.77 
Uppföljning årshjulet HT 2024 
Kommande års aktiviteter presenterade och kommer sändas ut i samband med medlemsbrev.  
Som exempel kommer Vision genomföra ombudutbildning, medlemsutbildning, höstmöte och 
chefsluncher.  
 
§ 06.78 
Rapport medlemsstatistik 
Kristina informerade styrelsen om in och utträde. 
Styrelsen beslutade att godkänna rapporten. 
 

§ 06.79 
Mötets avslutande 
Kristina avslutade mötet. 
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_________________________________ _______________________________ 
Kristina Nyberg Smahel   Nihad Selimovic 
Ordförande    Justerare 


